
 

 
 

 

 

 
Serviceförvaltningen    

Adress Box 611, 391 26 Kalmar │ Besök Södra Långgatan 39 
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    TJÄNSTESKRIVELSE 
Handläggare Datum Ärendebeteckning 

Emmy Sjöberg 2021-10-11 SFN 2021/0010 
0480-45 28 02 

 
 
 
Servicenämnden 

 
 
 

Anmälningsärenden 2021 

Information 

Servicenämnden lägger redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  

Följande ärende har anmält den 20 oktober 

1. Protokoll CS 210916 
2. Protokoll presidie 211006 
3. Protokoll KS 210907 

 
 
 
 
Emmy Sjöberg  
Nämndsekreterare  
 
 
 
Bilagor 
Ovanstående punkter redovisas i bilaga.  
 



 
 

 PROTOKOLL
 
  
 
 Sammanträdesdatum
  
 2021-09-16 
 
 
  

 

 

Serviceförvaltningens centrala samverkansgrupp 

Tid 
Torsdagen den 16 september 2021 kl. 13:30-14:30 

Plats 
Digitalt via Teams 

Omfattning 
§ 1 - 7 

Närvarande 
Peter Arnesson, förvaltningschef 
Jenny Dauneús, HR-specialist 
Martina Adiels Balk, stabschef 
Sara Andersson, ekonom 
Axel Ludvigsson, Kommunal 
Daniel Vindeblad, Kommunal 
AnnCharlott Rydström, Kommunal 
Hampus Kihlström, Vision 

Sekreterare 
 
Emmy Sjöberg 
 

Justeras 
 
 
Peter Arnesson, ordförande 
 
 
Daniel Vindeblad, Kommunal 
 
 
Hampus Kihlström, Vision 
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§1 Föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll. 

§2 Arbetsmiljö 
- Sjukfrånvaron för juli 2021 är 2%, samma månad 2020 var 2,1%. Acku-

mulerat året 2021 landar på 5,43% efter juli vilket är något högre än 
ackumulerat 2020 då det var 5,17%. 
 

- Arbetsskador och tillbud KIA.  
Genomgång av vad som kommit in sedan senaste samverkan. Åter igen 
viktigt att påminna verksamheterna att allt rapporteras in.  
 

§3 Rekrytering 

Pågående rekryteringar 
 
Administratör produktion   210910-210926 
Poolkock     210908-211003 
Ekonom    210825-210919 
Lokalvårdare resursstäd   210824-210919 
Timvikarier till kostverksamheten  210824-211231 

 

Genomförda rekryteringar 
 
Parkarbetare 
 
Rolf Andersson 
Juliané Österdahl 
Ida Hesselmark 
Emanuel Lyrsten 
Mathilda Hägnestrand 
 

§4 Delårsuppföljning och prognos efter augusti  
Sara och Martina går igenom delårsuppföljningen med prognos efter augusti 
månad. Med de ekonomiska förutsättningarna så säger prognosen 1,4 miljoner 
plus. Fördelat per verksamhet ser det ut som följande:  

• Central ledning och stab -0,3 mnkr – varav 1,0 miljon kronor för pro-
jektkostnader utöver budget 

• Fastighet +2,8 mnkr. – vakanta tjänster 
• Kostverksamheten + 1,5 mnkr – lägre försäljning, lägre vikarie- och 

livsmedelskostnader pga covid-19 
• Lokalvård -1,1 mnkr – extraanställningar pga covid-19 
• Inköp -0,8 mnkr – tillsatta tjänster över budget 
• Produktion -0,5 mnkr – extra satsning beläggningsarbete 
• Transport -0,2 mnkr – uppstart av mellanlager för masshantering 
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Utav servicenämndens 20st uppsatta mål så är det ett som är helt uppfyllt: 
 – Servicenämndens inköpta transporter ska vara fossilbränslefria 2023. 
 
Utöver det så är det hela 14st som är pågående/påbörjade och 5st som är oför-
ändrade/ej påbörjade.  
 

§5 Tillsammansarbetet i förvaltningen 
Peter berättar kort om ”tillsammansarbetet” med visionskartan och Kalmar 
kommuns värdegrund. Arbetet pågår just nu med arbetsledare och chefer och 
inom kort ska det fortsätta att arbetas vidare med till samtliga avdelningar och 
medarbetare inom förvaltningen.  
 

§6 Servicenämnden 22 september 
- Delårsuppföljning och prognos augusti servicenämnden 2021 
- Remissvar gällande förslag till strategi för etnisk och kulturell inklude-

ring 
- Uthyrning av material 
- Medborgarförslag om att Tegelvikens odlingslottsområde önskar att ha 

motsvarande avtal som stuglottsområdena har med Kalmar kommun 
- Medborgarförslag om ladduttag för mobiler på lyktstolpar 
- Medborgarförslag om att göra Stensö till en badvänlig halvö 
- Medborgarförslag om att hopptornet i Långviken utrustas med röda 

lampor 
- Medborgarförslag om tillgänglighet på badplatser 
- Uppdatering upplaget Elverslösa 
- Målbeskrivning vinterväghållning 
- Nämndens sammanträdesdagar 2022 
- Information från parkrådet 

 

§7 Övriga frågor 
Hampus Kihlström – när vi handlar på exempelvis Ahlsell så finns de två avtal 
att följa beroende på vad vi ska handla. Det finns avtal både via HBV och 
SKR. Hur säkerhetsställer man att det blir rätt?  
 
Svar: Hampus tar frågan vidare med inköpschef Per Johansson.  
 
AnnCharlott Rydström – hur gör vi med central samverkans möte framöver, 
Teams eller träffas fysiskt när restriktionerna släpper?  
 
Svar: Kommunbolagen håller på att ta fram en plan för hur distansarbete och 
möten ska fungera framöver, den planen ska vara klar i oktober. Vi sätter själva 
upp rutin för hur vi vill göra i samverkans-gruppen.  



 
 
 
 
PRESIDIEBEREDNING SERVICENÄMNDEN 
 
Tid onsdagen den 6 oktober 2021 
  
 
Plats  Digitalt via Teams 
 
 Ärende 

 
Föredragande  

 
1 Information från chefer Alla Till nämnden för 

information  
 

2 Information från förvaltningschefen 
 

PA Till nämnden för 
information  
 

3 Målbeskrivning vinterväghållning 
 

HB Till nämnden för 
beslut 
 

4 Nämndens sammanträdesdagar 2022 
 

ES Till nämnden för 
beslut 
 

5 Medborgarförslag om ladduttag för mobiler MA Till nämnden för 
beslut 
 

6 Medborgarförslag om att göra Stensö till en 
badvänlig halvö 
 

MA Till nämnden för 
beslut 
 

7 Medborgarförslag om tillgänglighet på 
badplatser 
 

MA Till nämnden för 
beslut 
 

8 Medborgarförslag om att hopptornet i 
Långviken utrustas med röda lampor 
 

MA Till nämnden för 
beslut 
 

9 Hyresavtal evakueringspaviljonger förskolan 
Topasen 
 

GS Till nämnden för 
beslut 
 

10 Uppdatering delegationsordning 
 

MAB/MK Till nämnden för 
beslut 
 

11 Friluftsområden KF Till nämnden för 
information  
 

    

KALLELSE/ 
FÖREDRAGNINGSLISTA/ 
PROTOKOLL 



12 Övriga frågor 
 
 

  

    
    
    
 Enligt uppdrag Emmy Sjöberg 0480-45 28 02  
    

 



 1 (2) 

 

UTDRAG 
 

Sammanträdesdatum 

2021-09-07 

 

Kommunstyrelsen 
 
 

 

 
Anslaget på kommunens anslagstavla den 24 september 2021. 
 

§ 143 

Medborgarförslag om att kommunen ändrar 
tillträdesreglerna för hundar vid badplatserna 

Dnr KS 2021/0283 

Handlingar 

Kommunledningskontorets skrivelse den 12 augusti 2021. 
 
Medborgarförslag inkl. förslagsställarens yttrande över svaret. 

Bakgrund 

Ett medborgarförslag har inkommit om att alla badplatser i Kalmar görs 
tillgängliga för hundar före klockan 8:00 på morgonen och efter kl. 18:00 på 
kvällen. Förslagsställaren menar att de två hundbadplatser som finns idag 
(Svinö och Stensö) är svårtillgängliga, i synnerhet för den som saknar bil och 
har lite svårare att gå långt.  
 
Kommunledningskontoret har tagit fram ett förslag till yttrande över 
medborgarförslaget och föreslår att kommunledningskontoret får i uppdrag att 
samordna och utreda fler hundbad i kommunen tillsammans med 
samhällsbyggnadskontoret och serviceförvaltningen inför sommaren 2022. 
Även frågan om att tillåta hundar på vissa badplatser ska utredas. 
 
Arbetsutskottet har föreslagit att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med 
kommunledningskontorets förslag.  

Överläggning 

Under överläggningen föreslår Christopher Dywik (KD), med instämmande av 
Johan Persson (S), att kommunstyrelsen ska bifalla arbetsutskottets förslag.  
 
Efter att överläggningen avslutats beslutar kommunstyrelsen i enlighet med 
arbetsutskottets förslag.  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunledningskontoret i uppdrag att 
samordna och utreda fler hundbad i kommunen tillsammans med 
samhällsbyggnadskontoret och serviceförvaltningen inför sommaren 2022. 
Även frågan om att tillåta hundar på vissa badplatser ska utredas. 
 
Medborgarförslaget ska härmed anses vara besvarat.  
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Kommunstyrelsen UTDRAG 

  Sammanträdesdatum 
   2021-09-07 

 

 

Protokollsanteckning 

Christopher Dywik (KD) redovisar en protokollsanteckning enligt följande: 
”KD har länge framfört behovet av en generellt mer hundvänlig hållning i 
Kalmar kommun. Möjligheten för hundägare för att låta sina fyrfota vänner 
följa med och svalka sig i sommarvärmen har länge varit ett problem i Kalmar, 
vilket drivit många medborgare och hundägande turister över sundet till Öland.   
  
De två platser som badande med hundar hänvisas till i Kalmar kommun håller 
dessvärre antingen alltför låg kvalitet (Stensö) eller är helt enkelt är allt för liten 
(Svinö) för att Kalmars alla hundägare inklusive turister ska kunna få plats. Fler 
alternativa platser behövs. Alternativt så bör det satsa lite extra på att rusta upp 
och avsätta ett större område i anslutning till hundbadet på Svinö där det vore 
möjligt för fler hundar och hundägare att bada. Det vore ett välkommet steg 
för att attrahera fler hundägande turister och framtida Kalmarbor till vår 
kommun.” 
 
 

Sekreterare 

Anette Mellström 
 
 

Justeras 

 
Johan Persson Maia Dahlberg 
ordförande  
 


